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1. Szeroko omawiane były problemy związane z Halowym Pucharem DZJ. 

Część tych spraw omawiana była wcześniej na Kolegium Sędziów. Na 

zawodach zaistniało kilka nieprawidłowości, częściowo ze strony sędziów, 

częściowo ze strony zarządu DZJ. Wolą wszystkich jest ugodowe załatwienie 

spornych spraw, a przede wszystkim wyciągnięcie wniosków i nie 

dopuszczenie do podobnych zdarzeń w przyszłości. Dwie skargi 

przedstawicielek  organizatora  będą przekazane do Komisji Etyki. 

2. Przewodniczący KS M.Pawłowicz przedłożył zarządowi wniosek KS, aby 

wszelkie regulaminy jakie w przyszłości będą powstawać (dotyczące   różnych 

zawodów), trafiały do zaopiniowania także do KS. Pozwoli to wnikliwiej 

prześledzić zapisy powstającego regulaminu i uniknąć kontrowersji. 

3. Kol. W.Apanasewicz jeszcze raz przedstawił problemy związane z wyjazdem 

ekipy juniorów i juniorów młodszych DZJ na zawody do Niemiec. 

Wytypowanych jest 10 zawodników, udział w zawodach na koszt DZJ. 

Ponieważ zgłoszenie ekipy związane jest z zawiłą procedurą biurokratyczną, 

DZJ oczekuje większego zaangażowania osób zainteresowanych (do tej pory 

ta współpraca nie jest  wystarczająca). 

 


